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Verslag Fysieke Adviestafel FoodValley 
Donderdag 24 november 2022 van 14.30 uur tot 16.30 uur 

__________________________________________________________________ 

Aanwezigen aanbieders: dhr. Hendriks (Karakter), mw. Bosman (De Rading), dhr. Struik (Youké), mw. Wijnbergen 
(PsyZorg), mw. De Graaf (Bestuur SWVRGV), mw. De Vries (Eleos), mw. Van Driel (St. Breder), dhr. Witter (SAVE), 
mw. Leentjes (GGZ Centraal), dhr. Van Gorp (Entrea Lindenhout), dhr. Cattel (St. Rooz, aanwezig als gast). 
 

Aanwezigen Jeugdhulpregio FoodValley: mw. Roodzant (voorzitter, Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Van 
Peursem (notuliste, Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Vink (Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Smeets 
(Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Van Aalst (Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Van Haren (Jeugdhulpregio 
FoodValley), mw. Cassuto (gem. Ede), dhr. Polinder (gem. Veenendaal), mw. Koppejan (gem. Scherpenzeel), dhr. 
De Bruijn (gem. Ede), dhr. Bakker (Nijkerk). 
 
 
1. Opening 
Mevrouw Roodzant (Jeugdhulpregio FoodValley, hierna: JHFV) opent de vergadering. Wegens verhindering van 
mevr. Zouaghi zal mevr. Van Peursem vandaag notuleren. 
 
2. Mededelingen 
 

- Update Proces- en Deelovereenkomst Ambulant en Verblijf 

De heer Van Aalst deelt mee dat de update van de Proces- en Deelovereenkomsten Ambulant en Verblijf behandeld 

is in de vorige Fysieke Adviestafel. De bestuurders hebben ingestemd met de wijzigingen en alle aanbieders hebben 

reeds een mail ontvangen met een link naar de overeenkomsten ter ondertekening, voor acceptatie van de 

wijzigingen. 

 

- Doorontwikkeling FAT 

De heer Van Aalst deelt mee dat wordt gekeken hoe we de FAT zoals die nu is kunnen door ontwikkelen. Volgend 

jaar zal er input worden opgehaald bij de leden van de FAT om te kijken hoe we dit meer interactief kunnen maken. 

 

- Terugkoppeling Indexatie 

De heer Van Aalst deelt mee dat, zoals in de vorige FAT medegedeeld, de tarieven zijn geïndexeerd met 4.61 %. In 

de vorige FAT kwamen hierop vragen van de aanwezige jeugdhulpaanbieders. Het ministerie van VWS heeft aan de 

Nza in het kader van de zorgverzekeringswet en de Wlz en verzocht een verhoogde PPC te hanteren bij de 

indexatie van de tarieven in dat kader. Voorgaande verzoek is niet richting gemeenten gekomen in het kader van de 

Jeugdwet. Dit is bij het ministerie en ook de VNG nagevraagd, maar tot op heden is er geen reactie ontvangen. De 

heer Smeets vult aan dat Het Knooppunt de VNG-website volgt. Als de indexatie nog aangepast wordt, gaan we 

daarin mee en kan het uiteindelijk 4,9% worden. 

 

- Nieuwe wethouder Jeugd Barneveld 

Mevrouw Roodzant deelt mee dat mevrouw De Heer de nieuwe wethouder van Barneveld wordt.  

 

3. Langdurige Lichte Ondersteuning (LLO) 
De heer De Bruijn (gem. Ede) is procesbegeleider van de pilot LLO bij de gemeente Ede en licht de ingebrachte 
memo toe.  
Op basis van onderzoek werd steeds hetzelfde gezien bij de kwetsbare multi-problem gezinnen; Bij een crisis werd 
(zware) vorm van ambulante jeugdhulp ingezet, waarbij na een nieuwe crisis deze hulp opnieuw werd ingezet. 
Voorstel van deze pilot is om iemand voor een langere periode te koppelen aan een gezin, op deze wijze kan 
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specialistische hulp wellicht sneller worden ingezet om een crisis te voorkomen. In de pilot worden tien à vijftien 
gezinnen gevolgd. Doelstelling is om aan het eind van de pilot een werkwijze te kunnen neerzetten.  
 
Mevr. De Vries (Eleos) vraagt of er gezocht wordt naar aanbieders die meerdere producten kunnen aanbieden, om 
wisseling van begeleiders te voorkomen. Daarnaast blijkt vanuit het RET dat veel meer zwaardere zaken geen 
antwoord krijgen. Gaan we nu dan meer inzetten op lichtere zorg terwijl we bij zwaardere zorg vaak geen antwoord 
krijgen. De gezinnen zoals in de pilot hebben immers al zorg. Waar ligt nu de prioriteit vanuit de regio, waar wordt in 
geïnvesteerd? De heer De Bruijn (gem. Ede) is van mening dat het twee losstaande bewegingen zijn en dat het niet 
zo is dat de zwaardere zorg vergeten wordt. Mevrouw Cassuto (gem. Ede) vult aan dat geconstateerd werd dat de 
beschikte jeugdhulp steeds opnieuw werd ingezet. Door iemand uit de sociale basis te koppelen aan het gezin hoop 
je dat er sneller iets kan worden gesignaleerd, waarna de aanbieders dan rugdekking geven zodat de hele erge 
crisissen niet hoeven te ontstaan. 
 
Mevrouw Vink (JHFV) benadrukt dat er in het hele stelsel sprake is van prioriteit. De LLO is bedoeld om vanuit het 
voorveld al te kijken wat je kunt inzetten. 
 
De heer Struik (Youké) informeert of overwogen is om het Instituut voor Publieke Waarde (IPW) in te schakelen. De 
problematiek moet je wel begrijpen om te kunnen sturen. Suïcidaal gedrag vanuit autisme kan bijvoorbeeld gemist 
worden. De heer Hendriks (Karakter) en mevrouw De Graaf (Bestuur SWVRGV) merken ten slotte op of school niet 
betrokken kan/moet worden en geven dit mee voor het vervolg van de pilot. 
 
4. Uitdagingen GGZ 
De heer Hendriks (Karakter) licht de presentatie toe. 
De werkgroep uitdagingen in de GGZ is ontstaan vanuit de TaskForce Wachtlijsten. Er was een oproep vanuit de 
FAT in juni jl. om enkele onderwerpen te bespreken en met concrete voorstellen terug te komen in de FAT. 
In de regio is gestart met drie pilots: 
• Entrea Lindenhout en Pro Persona: twee wekelijks overleg in de screenings-/aanmeldfase. Afweging inzet 

J&O in de overbruggingsfase. 
• GGZ Centraal en Youké: samenwerking in gehele traject met gedeelde analyse. 
• Karakter en Samen: samenwerking met name in de doorstroming en borging van behandeling. 
De pilots lopen naast elkaar en er is een warme overdracht. Het is belangrijk dat goed wordt overdragen wat je met 
elkaar bereikt hebt. Hoe kun je elkaar ook in de breedte helpen en kijken of de regierol van de gemeenten geborgd 
kan worden. Ook is de Werkgeverij op bezoek geweest en de heer Hendriks geeft als tip om te overwegen om 
daarbij aan te sluiten. Mede om te kijken of collega’s ervaring kunnen opdoen door eens ergens anders te werken. 
Dit kan ook voor verbinding in de keten zorgen.  
Met betrekking tot het onderwerp preventie wordt naar @ease verwezen, er wordt gekeken of dit regionaal opgezet 
kan worden. Jongeren onder de 18 jaar gaan niet naar iemand van de gemeente of een instantie, maar willen wel 
chatten met anderen. Mevrouw Van Haren (JHFV) vult daarop aan dat @ease een platform is dat zich ook goed 
profileert op Instagram. 
De heer Hendriks (Karakter) geeft aan dat als je tijdig overbruggingszorg kunt bieden, er gevoelsmatig een kortere 
wachttijd is. Door de samenwerking kun je alvast iets doen en daardoor de doorstroom bevorderen.  
De heer Van Gorp (Entrea Lindenhout) brengt naar voren dat ze destijds ook bij Pro Persona met een pilot zijn 
gestart. Lang op de wachtlijst staan is niet helpend. Door tijdig interventies te doen kun je de draagkracht van 
gezinnen verbeteren.  
Mevrouw De Graaf (Bestuur SWVRGV) vindt dat we ervoor moeten waken dat we niet met zijn allen op elkaar 
wachten en dat het kind vervolgens de dupe is. Als kinderen hulp nodig hebben staan ze vaak te lang op de 
wachtlijst. Mevrouw Leentjes (GGZ Centraal) geeft aan dat zij zelf in samenwerking met Youké aan de slag zijn 
gegaan, je hoeft niet eerst het ene te proberen en dan pas het andere. Je kunt samen aan de slag om tot het beste 
resultaat te komen. 
Mevrouw De Graaf (Bestuur SWVRGV) is bezig met verschillende scholen om te kijken of ze meer in het 
preventieve veld kunnen betekenen. Ze heeft soms het gevoel dat we op elkaar zitten te wachten.  
 
5. Voordeur Verblijf  
Een toelichting door de heer Polinder (gem. Veenendaal)  
De heer Polinder geeft aan dat de vorige keer de scenario’s zijn besproken. Helaas is het niet gelukt om een 
definitief voorstel neer te leggen. Tijdens de RET-dag hebben we gemerkt dat we sommige kinderen niet kunnen 
plaatsen. De komende maanden volgen nog gesprekken. Er zijn drie varianten: 

• Light: deze voordeur is meer van administratieve aard waarbij het een aanmeldpunt is met een totaaloverzicht 
van alle aanbieders verblijf, het aanbod in de FoodValley en de beschikbare plekken; 

• Medium: deze voordeur verblijf voert de screening uit van aanmeldingen van een bepaalde (complexe) 
doelgroep; 

• Full: alle aanmeldingen gaan via de voordeur verblijf op basis van het zeven-factorenmodel en worden door 
deze voordeur gescreend. 
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Er is in de werkgroep aangegeven dat we als gemeenten en jeugdhulpaanbieders het liefst voor de getrapte variant 
gaan. Komende maand wordt het gesprek gevoerd over de administratieve variant. Verzoek is om niet iets heel 
bijzonders in te gaan richten en ook niet in een heel nieuwe omgeving. In januari 2023 komt het definitieve plan als 
voorstel en zal het geagendeerd worden voor de volgende Fysieke Adviestafel in februari 2023. 
 
6. Ambulante Groepsproducten 
Een toelichting door de heer Bakker (gem. Nijkerk) namens de werkgroep ambulante groepsproducten. 
In de regio zijn er nu twee groepsproducten, er is echter ook wel eens sprake van behandeling. Wanneer is er nu 
sprake van begeleiding en wanneer van behandeling en hoe gaan we dit in een groep doen - hoe passen we dit toe 
in de praktijk. Hoe kunnen we het zo vormgeven dat het recht doet aan het kind, maar ook aan de noodzakelijk hulp 
die nodig is. De heer Bakker verwijst hiervoor naar de drie scenario’s in de memo. 
Voorkeur was om de huidige producten te behouden en een nieuw product toe te voegen, te weten 
groepsbehandeling. Voorgaande betekent echter ook een aanpassing in de Deelovereenkomst Ambulant. Het 
streven was om vandaag de definitieve oplossingsrichting voor te leggen. Gedurende de bijeenkomsten met de 
werkgroep is gebleken dat meer tijd nodig is om te komen tot een voorstel. Het streven is om dit komend voorjaar af 
te ronden. 
We willen als werkgroep ook een handvat meegeven aan de lokale teams, met betrekking tot de duur van de 
trajecten etc. 
De heer Van Gorp (Entrea Lindenhout) vraagt naar de drie scenario’s - waarom niet ook het onderscheid regulier en 
specialistisch bij groepsbehandeling? 
De heer Bakker (gem. Nijkerk) geeft daarop terug dat ze niet teveel willen versnipperen; het is begeleiding òf 
behandeling, niet nog een extra versnippering aanbrengen.  
De heer Van Gorp (Entrea Lindenhout) merkt vervolgens op dat ook in groepen je toch nog vaak individueel bezig 
bent, bijvoorbeeld met school, ouders of andere partijen. 
 
7. Gelderse agenda jeugdbescherming 
Komt te vervallen wegens afwezigheid van de heer Stolte (gem. Ede). 
 
8. Hervormingsagenda 
Interactief onderdeel van de agenda.  
De aanwezigen gaan in twee groepen uiteen om de vraag te bespreken: waar zou de Jeugdhulpregio FoodValley 
zich op moeten gaan richten en wat dient er opgepakt te worden met in achtneming van de Hervormingsagenda.  
 
Terugkoppeling uit de twee groepen: 
Groep I heeft diverse onderwerpen besproken:  
➢ Begonnen met hoe kunnen we zorgen dat jongeren echt de zorg krijgen zie ze nodig hebben.  
➢ Specialistische hulp – wat kunnen we doen in het voorliggende veld en hoe gaan we alles daaromheen goed 

organiseren. 
➢ Hoe werken we toe naar stevige lokale teams. Hoe zorg je dat je de expertise kunt invliegen van de aanbieders. 
➢ Hoe zijn we nu georganiseerd als regio en inkoop. Open House - blijft dat? 
➢ Hoe zijn we als regio georganiseerd, de GR, zorgen dat we als regio een stevige regio zijn. Kan dat als 

FoodValley? 
➢ Welke rol heeft onderwijs in het voorliggend veld, in de normalisering en het ondersteunen van ouders in 

opvoedvragen. 
 

Groep II geeft het volgende terug: 
➢ De samenwerking wordt als prettig ervaren. 
➢ Mevrouw De Graaf (SWVRGV) geeft aan dat OZA’s steeds weer opnieuw onder de aandacht moeten worden 

gebracht.  
➢ Lokale teams op de juiste manier organiseren. 
➢ Complimenten dat we veel vaste gezichten in de regio hebben. Wel zoeken welke rol van toepassing is tussen 

gemeenten en jeugdhulpaanbieders, partnerschap of opdrachtgever en opdrachtnemer.  
 
De heer Bakker (gem. Nijkerk) geeft aan dat we voldoende in het vizier hebben wat we willen doen. Lokaal gaan we 
al aan de slag, maar wat gaan we regionaal organiseren? Gaan we daar al een beweging in maken? 
Mevrouw Vink (JHFV) antwoordt dat het Knooppunt samen met de beleidsmedewerkers van alle gemeenten in 
FoodValley op 1 december a.s. een HEI-dag heeft. Daar zullen diverse onderwerpen worden besproken. De huidige 
hervormingsagenda is inmiddels versie 3.0 en er komt waarschijnlijk nog een volgende versie. Er staat nog geen 
planning in de Hervormingsagenda.  
 
De heer Hendriks (Karakter) merkt op dat administratieve uniformiteit helpend zou zijn. Mevrouw Vink (JHFV) laat 
weten dat er ook contractstandaarden aankomen. Maar daarmee creëer je ook bestuurlijke drukte. Waar leg je 
prioriteiten?  
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Mw. Wijnbergen (PsyZorg) laat weten dat ze graag meer informatie zou willen ontvangen ter voorbereiding op de 
FAT, bijvoorbeeld vast een presentatie vooraf mailen of een korte toelichting op de agenda bij het agendapunt. Mw. 
De Vries (Eleos) vult daarop aan dat ze het fijn vindt dat de notulen kort na de FAT al werd rondgestuurd. De heer 
Hendriks (Karakter) is verbaasd dat veel mensen afwezig zijn. Dat is jammer, zeker nu het eindelijk weer een echte 
Fysieke Adviestafel is. De heer Struik (Youké) oppert de mogelijkheid voor een hybride FAT, waarbij bepaalde 
onderwerpen eerst worden besproken.  
Op de vraag van mevrouw Vink (JHFV) of de aanwezigen het wel van toegevoegde waarde vinden om de 
bijeenkomst fysiek te doen antwoordt iedereen volmondig ja. Ze oppert daarop het idee om de vorm af te wisselen. 
In het voor- en najaar fysiek en de overige digitaal. De heer Cattel (St. Rooz) verzoekt in ieder geval om beter en 
tijdig te communiceren of de FAT fysiek of digitaal is. 
Mevrouw Roodzant (JHFV) stelt voor om dit onderwerp in de agendacommissie te bespreken en het vervolgens 
terug te laten komen in de volgende Fysieke Adviestafel. 
 
Mevrouw Roodzant (JHFV) wil ten slotte nog een bericht delen van mevrouw De Graaf (Bestuur SWVRGV) die 
inmiddels het overleg heeft verlaten. De klassen in het speciaal onderwijs lopen vol en er is onvoldoende plek voor 
de kinderen die dat nodig hebben. Ze gaat de mogelijkheden bespreken met het bestuur, waaronder het idee voor 
een wachtklas. De heer Struik (Youké) vult daarop aan dat zij ook veel kinderen zien die niet kunnen doorstromen 
naar speciaal onderwijs en dus in zorg blijven zitten. 
 
9. Rondvraag en sluiting 
Mevrouw Roodzant (JHFV) dankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 
 


